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• Udfordringerne med legeplads på en ubebygget grund bliver nu sendt til kommunen. Mange der er 

utilfredse, og vi har kendskab til at der er underskriftsindsamling i gang. Derudover er der opført et 

skur/udhus på grunden, som på ingen måde overholder deklaration.  

 

• Vedligeholdelse af søen går i gang indenfor 4 uger. Den store tur med både kanter rundt og i selve søen. 

Finansieres ved at vi tilbagefører hensættelser til dræn og lamper.  

 

• Budget og regnskab: Følger de lagte budgetter.  

 

• Lamper langs søen er blevet ordnet og virker. 

 

• Jørgen valgt til næstformand og Elsa til kasserer, som tidligere. 

 

• Bjørneklo langs Nor-kanalen. Bliver ordnet til foråret, har været oppe på generalforsamlingen.  

 

• Arbejdsweekend afprøves forår 2021, info i udsendelse af kontingent for 2021, som udsendes i januar 

måned 2021. 

 

• På generalforsamlingen blev det drøftet med skilte og piktogrammer langs søen. Bestyrelsen har besluttet 

at vi ikke arbejder videre hermed. 

 

• Udstykningssagen kører stadig, seneste melding fra landinspektør er, at de forventer at have afsluttet 

sagen i år / 2020. 

 

• Flere eksempler på udhuse og skure der ikke overholder deklarationen i en sådan grad, at henvendelse er 

nødvendig. Vi sikrer fremadrettet, at alle nye grundejere får kendskab til den deklaration der er for 

området. 

 

• En sag med opmagasineret campingvogn tages der action på. 

 

• Der kigges på godkendelse af kloak på nordsiden. 


